
Zápis ze zasedání AS PřF UJEP konaného dne 9.12.2008 
 

Přítomni: Bc. Eva Berrová  (KGEO), Dr. Eva Hejnová (KFY), Mgr. Jan Krejčí (KFY), Dr. Martin 
Kuřil (KMA), Mgr. Filip Moučka (KFY), prof. Ivo Nezbeda (KCHE), Bc. Martin Šlajchrt (KGEO)  

Omluveni: Mgr. Petr Kubera (KI), Dr. Jan Malý (KBI) 

Hosté: Doc. RNDr. Stanislav Novák, CSc. (děkan)  

 
Program: 

1. Zpráva o zasedání Akademické obce 
2. Různé  

 
Ad. 1. 
Před zasedáním senátu proběhlo zasedání Akademické obce PřF. Hlavním bodem bylo vystoupení děkana 
fakulty, který 

• podal zprávu o vývoji fakulty v r. 2008 a nastínil plány na r. 2009, 
• podal informaci o evaluaci UJEP a fakulty Akreditační komisí.  

Po svém vystoupení pak děkan odpovídal na otázky z pléna. 
 
Ad 2.  
• Na dotazy členů AS, týkající se používání nového loga Univerzity J. E. Purkyně a loga Přírodovědecké 

fakulty odpověděl děkan doc. Novák. 

• Senátoři souhlasili s tím, že k návrhům nových studijních oborů, které budou předloženy v nejbližší době, 
se vyjádří prostřednictvím hlasování per rollam. 

• Členové AS se dohodli, že volby do nového senátu PřF proběhnou v týdnu od 11.5. - 15.5.2009. 

• Akademický senát PřF apeluje na vedení fakulty, aby připravil ke schválení stipendijní řád PřF. 

 

Termíny dalších zasedání AS PřF UJEP: 3.3. a 19.5. 2009, vždy v 16 hodin. 

 

 

 

 

Zapsala: RNDr. Eva Hejnová, Ph.D. 

 

 

Ověřila: Eva Berrová 
Prof. RNDr. Ivo Nezbeda, DrSc. 

                                                                                                                       předseda senátu PřF UJEP  


